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PROTOKoT NR 3/2016

POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJ NEJ

RADY MIASTAWTOCTAWEK

Prowadzqcy posiedzenie: radny J6zef Mazierski - Przewodniczgcy Komisii,

Data i miejsce obrad: 23 marca 2016 r., Urzqd Miasta Wloclawek, Zielony Rynek 11/13 sala

nr 20

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr L z dnia 15-01-2016 oraz nr Z z dnia 29-02-2076,

d) zmiany do porzqdku obrad

Sprawozdanie z wykonania uchwaly Rady Miasta Wlociawek w sprawie okreSlenia

szczeg6lowych zasad, sposobu itrybu udzielania ulg w sptacie naleino6ci pieniq2nych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto Wloclawek lub
jej jednostkom podleglym oraz warunki dopuszczalnoSci pomocy publicznej w
przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq.

Informacja z ulg podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta w roku 2015.

Informacja o sposobie rozdysponowania rezerw budietowych za 2015 rok.

Analiza protokolu z przeprowadzonego przez zesp6f kontrolny Komisji Rewizyjnej
postqpowania kontrolnego, w zakresie dziaiari Prezydenta Miasta Wlocfawek,

zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6fki Zielei Miejska sp. z o.o,

zleconego w drodze uchwaly Nr lll/26/2o]4 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia

do realizacji Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wraz z uwagami do protokotu

wniesionymi w korespondencji z dnia 15 marca 2016r.

Podjqcie prac nad sporzqdzeniem sprawozdania z wynik6w przeprowadzonej kontroli
oraz wypracowanie przez Komisje Rewizyjnq zalo2eri do projektu uchwaly w sprawie
wniosk6w i zalecef pokontrolnych wynikaj4cych z kontroli, celem przedlo2enia

Radzie Miasta Wlocfawek.

3.

5.

6.

7. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.



Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.

W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radny J6z€f Mazierski - PrzewodniczAcy Komisji
udzial wziqli czlonkowie Komisji oraz goicie wg listy obecnosci stanowiEcej zalqcznik do
niniejszego protokotu. O godzinie 1300 Przewodniczacy Komisji otworzyl obrady, po

powitaniu czlonk6w Komisji oraz goSci poinformowal, ii zgodnie z liste obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy szeiciu czionk6w Komisji, co wobec skladu wynoszacego jedenaicie

os6b stanowi quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Ponadto Przewodniczqcy Komisji poinformowai, ii w Biurze Rady Miasta znajdowaty siq do
wglqdu protokoty z posiedzeri Nr 1 z dnia 15-01-2016 orcz nr 2 z dnia 29-O2-2016, z kt6rymi
czlonkowie Komisji mogli siq zapoznai iwnie6i swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony cztonk6w Komisji protokoly zostaly przyjqte w drodze
przeprowadzonego gtosowania. Za ich przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomyjlnie.
NastQpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawil projekt porzqdku obrad, kierujqc zapytanie do

czlonk6w Komisji czy wnoszE zmiany lub uwagi do jego tre6ci. Glos zabral radny Andrzej
Patucki, kt6ry ztoiyl wniosek o zmianq kolejnoici procedowania w taki spos6b, aby
zagadnienia dotyczqce punkt nr 5 zaproponowanego porzEdku obrad byly om6wione, jako

pierwsze w miejsce punktu nr 2. Pan radny wyja6ni'i, 2e ze wzglqdu na chqi uczestnictwa w
uroczystosciach pogrzebowych chcialby prosid Przewod niczacego Komisji o umoiliwienie
wczeSniejszego opuszczenia posiedzenia Komisji. Wobec braku innych uwag i propozycji

zmian Przewodniczqcy Komisji poddai pod gfosowanie zaproponowana zmiane.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno5ci 6 czlonk6w Komisji za zgloszonym
wnioskiem czionkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, gtos6w przeciwnych oraz

wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Komisja Rewizyjna podjQla obrady wedlug zmienionego porzqdku obrad

tj:
Porzqdek obrad po zmianach

1. Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr 1 z dnia 15-01-2016 oraz nr 2 z dnia 29-02-2076,
d) zmiany do porzqdku obrad

2. Analiza protokotu z przeprowadzonego przez zesp6t kontrolny Komisji Rewizyjnei
postepowania kontrolnego, w zakresie dziala6 Prezydenta Miasta Wlocfawek,

zwiEzanego z wszelkimi sprawami dotyczEcymi 5p6lki Zielei Miejska sp. z o.o,

zleconego w drodze uchwaiy Nr lll/26/2074 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia

do realizacji Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wraz z uwagami do protokofu
wniesionymi w korespondencji z dnia 15 marca 2016r.

3. Podjqcie prac nad sporzqdzeniem sprawozdania z wynik6w przeprowadzonej kontroli
oraz wypracowanie przez Komisjq Rewizyjnq zato2e6 do projektu uchwaty w sprawie



wniosk6w i zaleceri pokontrolnych wynikajqcych z kontroli, celem przedloienia

Radzie Miasta Wtoctawek.

Sprawozdanie z wykonania uchwaly Rady Miasta .Wloclawek w sprawie okreslenia

szczeg6lowych zasad, sposobu itrybu udzielania ulg w splacie naleinoici pieniq2nych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto Wloctawek lub
jej jednostkom podlegtym oraz warunki dopuszczalnoSci pomocy publicznej w
przypadkach, w kt6rych ulga stanowid bqdzie pomoc publicznq.

Sprawozdanie z ulg podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta w roku 2015.

Informacja o sposobie rozdysponowania rezerw bud2etowych za 2015 rok.

7. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.

Ad. 2 iAd. 3

Analiza protokolu z przeprowadzonego przez zespril kontrolny Komisji Rewizyjnei
postqpowania kontrolnego, w zakresie dzialai Prezydenta Miasta Wloclawek, zwiqzanego

z wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6lki Zieleri Miejska sp. z o.o, zleconego w drodze

uchwaly Nr llll26l20L4 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 29 grudnia do realizacji Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta wraz z uwagami do protokolu wniesionymi w korespondencji z
dnia 15 marca 2015r.

Podjqcie prac nad sporzqdzeniem sprawozdania z wynik6w przeprowadzonej kontroli oraz

wypracowanie przez Komisiq Rewizyjnq zaloiei do projektu uchwaty w sprawie wniosk6w
i zaleceri pokontrolnych wynikajqcych z kontroli, celem przedloienia Radzie Miasta

Wloclawek.

Moterioty dotyczqce protokolu pokontrolnego wroz z korespondenciq w tei sprowie przekdzono

rodnym wroz z zowiodomieniem o terminie obrod, stonowiq r6wniei zolqczniki do protokotu.

Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski poinformowal, ie zgodnie z 5 119

Statutu Miasta oraz uchwalq Rady Miasta nr lll/26/2074 z dnia 29 grudnia 2014r. chcialby

przedstawii radnym sprawozdanie o dziataniach podjqtych w omawianej kwestii do czasu

obrad Komisji w dniu dzisiejszym. W nastqpnej kolejnoici Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej

odczytal Sprawozdanie Komisji Rewizyinej z realizacji uchwaly Rady Miasta Wlocfawek w
sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wfocfawek

dotyczqcej spraw wfasnosciowych w Sp6fce ,,Zieleri Miejska", w kt6rej gmina miasto

Wloclawek posiada udziaty celu wyja6nienia czy nie doszlo do niekorzystnego rozporzAdzania

majqtkiem gminnym.
Uchwalq NR lll/26/2014 z dnia 29.I2.2of4r Rada Miasta Wtoctawek zlecita

przeprowadzenie postepowania kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek w
zakresie dzialari Prezydenta Miasta Wloclawek zwiqzanego z wszelkimi sprawami
dotyczqcymi Sp6lki Zielei Miejska sp6fka z.o.o.

4.

5.

6.



Komisja Rewizyjna Rady Miasta Wlocfawek w dniu 13 stycznia 2015r w celu przeprowadzenia

wy2ej wymienionej kontroli powotata Zesp6f Kontrolny w nastepujEcym skfadzie:

Radna Olga Krut-Horonziak-przewodniczqca zespotu.

Radny Janusz Dqbczyriski-cztonek zespolu,
Radna Katarzyna Zarqbska- czfonek zespolu.

Przedmiot kontroli:
Dziaiania Prezydenta Miasta Wloclawek zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi

Sp6lki Zielef Miejska sp6fka z.o.o.
Okres obietv kontrola:
lata 1994-2014
Czynno(ci kontrolne przez wy2ej wymieniony Zesp6f kontrolny przeprowadzone zostaty w

terminie od dnia 2 marca 2015r do 30 kwietnia 2015r. a nastqpnie przedluiono czynno6ci

kontrolne do 30 dnia czerwca 2015r.O terminie kontroli oraz skladzie osobowym Zespolu

Kontrolnego powiadomiony zostal Prezydent Miasta Wlociawek w korespondencji znak

BRM.0012.7.4.2015 z dnia 19 stycznia 2015r.oraz korespondencji z dnia 28 kwietnia 2015r.

znak 8RM.0012.7 .14.2075
CzynnoSci kontrolne prowadzone byty przez czlonk6w Zespolu Kontrolnego w oparciu o

stosowne upowainienia uprawniajqce do przeprowadzenia postqpowania kontrolnego
wydane przez Przewod niczacego Rady Miasta Wfoctawek oraz Przewod n iczqcego Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek.
Ustalenia Zespolu Kontrolnego:
Z czynnosci kontrolnych Zesp6l Kontrolny sporzqdzii w 3-ch egz. ,,Protok6l postqpowania

kontrolnego "datowany na dzieri 19.01.2016r.Protok61 postqpowania kontrolnego zostal
podpisany przez czlonk6w Zespolu Kontrolnego, na kt6rym widnieje data 5.02.2016r' i

przekazany Przewodniczqcemu Komisji Rewizyjnej. W zolqczeniu do ninieiszego
Sprawozdania Protok6l zespolu Kontrolnego z przeprowodzonei kontroli'
Zesp6i Kontrolny w punkcie V Protokolu z Postepowania Kontrolnego zawarl nastqpujqce

ustalenia i wnioski:
1. Zesp6f Kontrolny przyjqt, 2e diagnozq podjqcia przeprowadzenia kontroli
wsp6tudzialowca tj. Gminq Miasto Wfoclawek w Sp6lce ,,Zieleri Miejska"

reprezentowanego przez Prezydenta Miasta byly dziatania podjqte w latach 2010-2014,

kt6re przesqdzily o utracie udzial6w w Sp6tce ,,Zieleri Miejska" przez GMW. Stad

gl6wnym obszarem prac Zespolu byla analiza ksztaltowania siq stosunk6w wlaScicielskich

w So6lce
2. Zesp6f Kontrolny pracowat w oparciu o dokumenty przekazane przez Prezydenta

Miasta Wloclawek. Analizujqc zar6wno lata funkcjonowania Sp6fki ,,Zielei Miejska" w
poszczeg6lnych jej okresach jak i charakter wsp6lnika bqdqcego przesqdzajqcym

kontrahentem Sp6lki stwierdzil istotne braki w zgromadzonej dokumentacji wsp6lnika tj.
GMW.
3. W5r6d dokument6w, kt6rymi dysponowal Zesp6l Kontrolny przesytanych

Prezydentowi Miasta przez Zarzqd Sp6lki ,,Zieleri Miejska" zarowno, co do projekt6w

uchwal podejmowanych przez Radq Nadzorczq jak i Zgromadzenie Wsp6lnik6w
Zwyczajne i Nadzwyczajne, brak jest oryginat6w uchwat podjqtych przez Radq Nadzorczq
jak iZgromadzenie Wsp6lnik6w. Tzw.,,Sprawy R62ne" zawierajqce korespondencjq, dajq
jednoznaczny obraz samoogra niczenia siQ Prezydenta Miasta odnoinie uczestniczenia w
posiedzeniach Zgromadzenia Wsp6lnik6w. Sukcesywna akceptacja wyra2ana przez

pelnomocnik6w zmniejszania udzial6w byta jedynym przejawem aktywnoici GMW.



Biorqc pod uwagq,2e GMW byla przesqdzajqcym o istnieniu Sp6lki zleceniodawcQ prac

(zarzqd cmentarzami komunalnymi, utrzymanie czysto6ci na znacznych obszarach miasta,

utrzymanie las6w komunalnych miasta) uderza brak aktywno5ci o powierzony Sp6fce

majEtek GMW.
4. Projekty uchwat w zdecydowanej wiqkszo6ci nie zawieraly uzasadnie6, nawet tak
istotne jak uchwaly zmieniajqce umowQ Sp6fki np. w zakresie pozbvcia sie prawa
pierwokuou przez wsp6lnik6w udzial6w zgloszonvch do zbvcia.

5. Ustalanie stanowiska dla petnomocnik6w reprezentujEcych GMW w podejmowaniu
uchwat przez Radq Nadzorczq ina Zgromadzeniach Wsp6lnik6w mialy charaktet
jednostronnej korespondencji do Prezydenta Miasta ze strony odpowiednich kom6rek
organizacyjnych w Urzqdzie Miasta d/s nadzoru wlaicicielskiego odno6nie zwolywanych
Zgromadzei Wsp6lnik6w. Odnotowano jeden przypadek korespondencji Prezydenta
Miasta z dnia 26 listopada 2014 roku do Biura NWiP, na ieden dzie6 orzed posiedzeniem

Nadzwvczainvm Zgromadzeniem Wsp6lnik6w w dniu 28 listopada 2014 roku, podczas

kt6rego w projekcie porzqdku obrad ujqto uchwatq o przymusowym umorzeniu
wszystkich 44 udzial6w GMW. Pismo nie wyra2alo stanowiska odnoinie podjQcia takiej
uchwaty. Mialo charakter iqdania ,,uszczeg6iowienia" przez Dyrektora Biura jego

negatywnego stanowiska odnoinie celowoici i uzasadnienia Zarzqdu Sp6lki odno5nie
podjqcia przymusowego umorzenia udzia16w GMW.
6. Zesp6l Kontrolny stwierdza, 2e dzialania Prezydenta Miasta w latach 2012-2014

ukierunkowane byly na:

- celowe dzialania zmniejszajqce iloid udzial6w GMW w
Sp6lce,,Zieleri Miejska w rezultacie, kt6rych wla6cicielem
przejqcia ich przez pracownika UrzQdu Miasta tj. KatarzynQ

Chrzanowskq zatrudnionQ na stanowisku Dyrektora
Cmentarzy Komunalnych we Wlociawku, do dnia objqcia
stanowiska Prezesa Sp6lki ,,Ziele6 Miejska",

- brak udziatu jak i brak ustanowienia pefnomocnik6w w
Zgromadzeniach Wsp6lnik6w ( nastqpujqcych po sobie dw6ch
Zgromadzefi iw 2013 iw 2014 roku), co stanowilo prawny
argument do podejmowanych uchwal o przymusowym

wykupie udzial6w GMW,

- braku udziaiu jak i brak ustanowienia pelnomocnika na

Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wsp6lnik6w w dniu 28

listopada 2014 roku, podczas kt6rego przymusowo zostafy
umorzone 44 udziafy GMW w Sp6tce ,,Ziele6 Miejska",

- gfosowanie za niekorzystnymi zmianami w umowie sp6lki iw
podejmowanych uchwatach, za16wno przez przedstawiciela

GMW w Radzie Nadzorczej jak i przez pelnomocnik6w na

Zgromadzeniu Wsp6lnik6w

7. Nale2y podkreSlii dziatania w interesie GMW w Sp6lce ,,Zieleri Miejska"
podejmowane przez Biuro Nadzoru Wla5cicielskiego i Przeksztalceri Urzqdu Miasta



sygnowane przez b. Dyrektora Biura Slawomira Paidzierskiego iinspektora w Biurze

Nadzoru Wlaicicielskiego i Przeksztalcei Joannq Sochackq odnoSnie celowo5ci
przymusowego wykupu 44 udziaf6w GMW.
8. Zesp6l Kontrolny uznaje, 2e dzialania Prezydenta Miasta Andrzeja Patuckiego

bqdqcego w Sp6lce ,,Ziele6 Miejska" jedno osobowym Zgromadzeniem Wsp6lnik6w
reprezentujEcym Gminq Miasto Wfoclawek, byty celowym izaplanowanym dzialaniem,
odno5nie podejmowanych niekorzystnych dla interes6w GMW uchwal Zgromadzenia
Wso6ln ik6w.

Zesp6l Kontrolny uznaje, ie zgromadzony material i sformulowane powyiej zarzuty w
pelni uzasadniajq isq podstawq o wniesienia pod obrady Rady Miasta Wloclawek uchwaiy
o skierowaniu do wfaSciwej Prokuratury w oparciu art.231.5 1-4k. w zwiqzku z art.12 kk. tj.
dzialanie na szkodq interesu publicznego, zawiadomienia o moiliwoici popelnienia
przestQpstwa na szkodq majqtku miasta Wloclawek przez byfego Prezydenta Miasta
Andrzeja Paluckiego.
W dniu 10 lutego 2016r. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej pismem znak

BRM.0012.7.1.2016 przekazat 3 egz. protokolu wraz z zalqcznikami z przeprowadzonej

kontroli Zespolu Kontrolnego Prezydentowi Miasta Wlociawek celem podpisania.
Prezydent Miasta Wioclawek po zapoznaniu siq z protokotem oraz ustaleniami iwnioskami
Zespolu Kontrolnego przekazal w dniu 24.02.2016r pismem OPIK.1712.1.2016 Panu radnemu
J6zefowi Mazierskiemu Przewodniczqcemu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek w 3-

ch egz. podpisany protok6l z przeprowadzonej kontroli zleconej Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Wloclawek. Prezydent Miasta Wloclawek dr Marek Wojtkowski dokonal na ostatniej
stronie Protokolu z Postepowania Kontrolnego nastepujEcE adnotacjq:

,,Przedmiot kontroli/okrcs i zokres kontrcli/dotyczy okresu sprzed kodencji obecnego
Prezydento Miasta Wloclowek." Podpis i pieczqtko Prezydent Miostd dr Morck
Wojtkowski.
Prezydent Miosto Wloclawek nie skorzystol z uprowniefi do zgloszenio pisemnych

wyjoiniei lub zastrzeiei prryslugujqcych Mu na mocy 5 777 ust. 7 i 2 Stotutu Miostd
Wloclawek do ustoleri zowottych w protokole z kontoli.
W dniu 14.03.2016 r. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej powziql decyzjq o zwolaniu
posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23.03.2016r.
Nale2y odnotowad w niniejszym Sprawozdaniu nastqpujAcy fakt, i2 w tymze dniu zwracat siq

kilkakrotnie ustnie do Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnej cztonek tej Komisji radny Pan

Andrzej Palucki z pro6bq o udostepnienie kserokopii Protokofu z przeprowadzonej kontroli.
Protok6l z przeprowadzonej kontroli zostat udostQpniony Panu radnemu Andrzejowi
Paluckiemu dopiero po podpisaniu przez Prezydenta.
Pan radny Andrzej Palucki w dniu 15.03.2O76r zlo2yt pismo - uwagi do protokolu z

postQpowania kontrolnego, przeprowadzonego w okresie od 5 marca 2015r do 19 stycznia

2076 r. przez Zesp6f Kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wlociawek. W zolqczeniu
pismo Pana radnego Andrzeja Paluckiego.
Pismo Pan radny Andrzej Palucki przekazat do Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Wloclawek oraz do wiadomoici Prezydenta Miasta Wloctawek Pana Marka
Wojtkowskiego, Przewod niczqcego Rady Miasta Pana Jaroslawa Chmielewskiego,
Przewodn iczqcego Klubu Radnych PiS Pana Janusza Dqbczyiskiego, Przewodniczqcq Klubu
PO Pani Ewa Szczepariska, Przewod n iczqcego Klubu SLD Pana Krzysztofa Kukuckiego.
Pismem z dnia 15.03.216r. znak. BRM OO12.7.7.2016 do wszystkich czlonk6w Komisji
Rewizyjnej przesfano zaproszenie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu



23.03.2016r.doiaczajqc kserokopie protokolu z kontroli Zespofu Kontrolnego oraz kserokopie

pisma Pana radnego Andrzeja Paluckiego.

MajEc na wzglqdzie paragraf 119.1 Statutu Rady Miasta Wlocfawek Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej Pan radny J6zef Mazierski pismem z dnia 17 marca br. znak BRM.0012.7.8.2016

zaprosit Pana Prezydenta Miasta Wloctawek lub upowainianego przedstawiciela celem

zloienia ewentualnych wyjaSnieri na posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 23.03.2015r

gdzie w punkcie 5 porzqdku obrad om6wiona zostanie analiza protokolu z

przeprowadzonego przez Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej postQpowania kontrolnego, w

zakresie dzialari Prezydenta Miasta wloclawek, zwiazanego z wszelkimi sprawami

dotyczqcymi sp6lki Zielerl Miejska sp. z o.o, zleconego w drodze Uchwaly NR lll/2612014

Radv Miasta wloclawek z dnia 29.!2.2QI4( otaz pisma z dnia 15.03.2016r Pana Andrzeja

Paluckiego. Kopia niniejszego pisma zostata przekazana Pani sekretarz UrzQdu Miasta

Wieslawy Konopczytiskiej.
Korlczqc swoje wystqpienie PrzewodniczEcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski

otworzyl dyskusjq w przedmiotowej sprawie.

W dvskusii udziai wzieli:

Radnv Andrzei Palucki stwierdzil, ii zagadnienie to musi zostad przedtoione pod obrady Rady

Miasta, poniewai to Rada Miasta w drodze uchwafy zleciia Komisji Rewizyjnej

przeprowadzenie dzialari kontrolnych w tym temacie. Pan radny poinformowal, ie jest za

tym, aby przedstawiony material zostai skierowany do prokuratury, poniewai jak wyjainit

Pan radnv zale2y Mu bardzo by ukazad poprzez organa Scigania, jacy dyletanci zajmowali sig

powainymi sprawami dotyczqcymi majqtku miasta. Ponadto po wykazaniu tego na drodze

prawnej Pan radny stwierdzit, i2 nie wyklucza poci4gniqcia do odpowiedzialnoSci czfonk6w

Zespolu Kontrolnego za upowszechnianie nieprawdy, lgk wiadomo Panu radnemu taki

zamiar ma r6wniei Pani Prezes Zieleni Miejskiej. Nale2y sko6czyi z dzialaniami dyletant6w,

kt6rzv ze wzglqdu na osobistq nienawiSd pr6bujq czynid zamQt w sprawach miejskich tym

samym szkodzqc miastu. Pan radny poinformowal, ie jest bardzo zadowolony z tego tytufu,

2e dojdzie w tej sprawie do przesluchania Pana Prezydenta Marka wojtkowskiego o ile

zagadnienie skierowane zostanie do prokuratury, poniewai tei stwierdzit nieprawde, Ze

przedmiot kontroli dotyczy okresu poprzedniej kadencji, podczas gdy nie skorzystai on z art.

24g i art.252, w Swietle, kt6rych Prezydent mial czas do korica czerwca 2015 roku, aby

podjqd dzialania w tej materii czego nie robil. Zdaniem Pana radnego Zesp6l Kontrolny w

sporzqdzonym protokole nie wykazal, jakie straty, w jakich okoliczno(ciach oraz w jakiej

kwocie ponioslo miasto. Dlatego te2 cieszy Pana radnego fakt,2e bQdzie miat mo2liwo6d w

obecnej kadencji uczestniczyi w przesluchaniu przez prokuratora ijest przekonany, 2e bqdzie

rozmawial z osobami kompetentnymi, kt6re znajq Kodeks handlowy oraz potrafiq analizowai

umowy, kt6re wiqzaly sp6fkq z miastem iodwrotnie'
Radnv Krzvsztof Kowalski w swoim wystEpieniu wnioskowal o to, aby podjqi dzialania

zmierzajace do jawnoSci i czytelnoSci przedmiotowej sprawy.

Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski zaproponowal, aby Komisja

Rewizyjna zaproponowata stanowisko, w kt6rym opinie, zalecenia i wnioski z kontroli

proponuje przekazad Radzie Miasta w celu ostatecznego wypracowania stanowiska na

podstawie dokument6w bqdqcych w posiadaniu Komisji jak: protok6l pokontrolny oraz

wyjasnienia zlo2one przez radnego Andrzeja Pafuckiego w korespondencji z dnia 15 marca

or.



Glos zabrala r6wniei Dvrektor Biura Nadzoru WlaScicielskiego i Przeksztafcefi Kamila

Stomczewska, kt6ra z upowainienia Prezydenta Miasta odnoszqc siq do kwestii mo2liwoici

zaskar2enia przedmiotowej uchwaly wyja6nila, ii zgodnie ze znajomo6ciq Kodeksu sp6lek

handlowych art. 250 przewiduje, kto i w jakich okoliczno6ciach moie wytoczyi pow6dztwo o

uchylenie uchwaly jest to sytuacja, w kt6rej w przypadku nieobecnoSci wsp6lnika podczas

zgromadzenia tj. np. wadliwe zwolanie zgromadzenia lub powziqcie uchwaly poza

porzqdkiem obrad lub obecnoii i zaglosowanie przeciw wraz z zaiqdaniem wniesienia

sprzeciwu do protokolu. Powyisze wyjaSnienie jest informacjq o art. 250 Kodeksu sp6tek

handlowvch.
Podsumowujqc, Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej powolujqc sie na 5 120 zaproponowai,

aby przekazai Radzie Miasta sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji Uchwaly

nr lll/26/2oL4 zlecajqcej przeprowadzenie kontroli z wnioskiem, aby Rada Miasta wloclawek

wypracowata stanowisko oraz podjqla stosowne dzialania w ramach posiadanych uprawniei

wynikajqcych z Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzqdzie gminnym oraz Statutu Miasta

Wloclawek, zmierzajqce do wyjaSnienia nieprawidlowoSci wskazanych w protokole

pokontrolnym.
Powyisze stanowisko czfonkowie Komisii Rewizyinei podjqli jednomy5lnie w drodze

przeprowadzonego glosowania. Za jego podjqciem w przedstawionym brzmieniu

glosowalo 5 czlonk6w Komisji.

przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski na zakofczenie procedowania nad

ww. zagadnieniem poinformowaf,2e art. 25a Ustawy o samorzqdzie gminnym przewiduje, i2

radny nie moie brai udzialu w glosowaniu w komisji jak r6wniei w radzie, jeieli dotyczy ono

jego interesu prawnego. A zatem Rada Miasta podeimie, decyzjq o mo2liwosci glosowania

radnego w sprawie w Swietle prz$oczonego art. 25a.

Radny Andrzej Patucki zgodnie z wczesniejszym usprawiedliwieniem nie uczestniczyt w

pozostalej czqici obrad Komisji.

Ad.4
sprawozdanie z wykonania uchwaty Rady Miasta wloclawek w sprawie okreslenia

szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie naleinosci pieniqinych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadaiqcych w Gminie Miasto Wloclawek lub jej

jednostkom podlegtym oraz warunki dopuszczalno5ci pomocy publicznej w przypadkach, w

kt6rych ulga stanowi€ bqdzie pomoc publicznq.

wprowadzenia do zagadnienia dokonala skarbnik Miasta Janina Radzikowska informujqc o

wielkoici ulg zastosowanych w okresie od 01 stycznia 2015 do 31 grudnia 2015. Dotyczy to

Administracji Zasob6w Komunalnych, oSrodka sportu iRekreacji, centrum Kultury,,Browar

8,,, Miejskiego osrodka Pomocy Rodzinie oraz urzqdu Miasta. Pani skarbnik wyjaSniia ile

wyniosly umorzenia naleinosci finansowych oraz z jakich powod6w zostaly one dokonane,

ilu podatnikom i w jakiej wysokoSci odroczono terminy platnoici naleino6ci a tak2e, z jakich

powod6w oraz ilu ptatnikom rozloiono na raty splatq nale2nodci pieniq2nych'

Dla zobrazowania zagadnienia szczeg6lowe dane zawarte zostaty w materiale przekazanym

radnym bqdace informacjq z realizacji uchwaly Rady Miasta wtociawek z dnia 28 czerwca

2010r.

czlonkowie Komisji Rewizyjnej nie wnie6li zastrzezefi ani uwag to przedloionego materiatu.



Sprawozdanie - stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.5
Sprawozdanie z ulg podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta w roku 2015.

Przedmiotowe zagadnienie om6wione zostal r6wnie2. przez Skarbnika Miasta Janine

Radzikowska, kt6ra przekazala informacjq o zastosowanych ulgach podatkowych, ich

wysokoSciach wraz z wykazem przedsiqbiorc6w, kt6rzy otrzymali ulgi w roku 2015. Jak

wyjalnila Pani Skarbnik decyzje o udzielaniu ulg w podatkach majq charakter uznaniowy. W
stosunku do przedsiqbiorc6w ubiegajqcych siq o zastosowanie ulgi w podatku opr6cz
przepis6w Ordynacji podatkowej majA zastosowanie takie przepisy o postQpowaniu w
sprawach dotyczqcych pomocy publicznej. Pani Skarbnik poinformowafa ponadto, ie przy

podejmowaniu decyzji o zastosowaniu ulgi podatkowej bqdi o jej odmowie Prezydent

Miasta kierowal siq przede wszystkim aktualnq sytuacjA materialnq i rodzinna strony. Nie bez

znaczenia byfy tei przyczyny niezaptacenia podatku w terminie. W roku 2015 Prezydent

umarzal zalegtosci podatkowe z uwagi na wainy interes podatnik6w i interes publiczny,

przejawiajace siQ trudnA sytuacjE finansowq i zdrowotna podatnik6w, stosowat tak2e ulgi w
postaci odraczania termin6w platno3ci oraz rozkladania na raty podatk6w i zalegfo6ci

podatkowych z uwagi na przej5ciowe trudnoici finansowe podatnik6w. W roku 2015 siedmiu
Podatnik6w korzystafo ze zwolnienia od podatku od nieruchomoSci na podstawie

stosownych uchwal Rady Miasta Wloclawek.
Szczeg6lowe dane zawiera przedmiotowa Informacja przedio2ona czfonkom Komisji

Rewizyjnej.

Czlonkowie Komisji Rewizyjnej nie wnie(li zastrze2eri ani urlag to przedlo2onego materialu.

Informacja - stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.5
Informacja o sposobie rozdysponowania rezerw budietowych za 2015 rok.

lnformacjq o sposobie rozdysponowania rezerw bud2etowych za rok 2015 zaprezentowafa

takie Skarbnik Miasta Janina Radzikowska informujqc o podziale rezerw zaplanowanych w

bud2ecie na rezerwq og6lna oraz rezerwe celowa. Ponadto Pani Skarbnik poinformowala o
wysokoSci poszczeg6lnych rezerw oraz sposobie i wysokoSci wykorzystania jak r6wniei
zadai, na kt6re zostaty one przeznaczone. Pani Skarbnik om6wita takie wydatki
inwestycyjne, na kt6re przeznaczono 6rodki finansowe z rezerwy jak r6wniei dotacje ich

wysoko6i oraz przeznaczenie. Ponadto Pani Skarbnik wyjadnila, 2e nie uruchomiono rezerwy

celowej zaplanowanej obligatoryjnie w wysokoSci 1.138.857 zl. na wydatki bie2qce z zakresu

zarzqdzania kryzysowego, poniewai nie wystEpila koniecznoSd jej uruchomienia.

Czlonkowie Komisji Rewizyjnej nie wniegli zastrze2e6 ani uwag to przedlo2onego materialu.

Informacja - stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.7
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji .Rewizyjnej radny J6zef Mazierski
poinformowal, ie radna Olga Krut-Horonziak pismem z dnia 2L marca br. zfoiyfa rezygnacjq z

uczestnictwa w pracach Zespolu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej powotanego do
przeprowadzenia kontroli dziafari zwiqzanych z zadaniem Przebudowa Drogi Krajowej nr 91.

W zwiqzku z powy2szym PrzewodniczEcy Komisji Rewizyjnej poprosil pozostalych czlonk6w
Zespofu Kontrolnego o podjqcie decyzji, co do dalszej kontynuacji prac zwiqzanych z

kontrolowanym zagadnieniem.
Zdaniem radnego Jacka Bufawy czlonka Zespolu Kontrolnego dalsze prowadzenie prac

kontrolnych mija siQ z celem w sytuacji, gdy kontrolq tego zagadnienia niejednokrotnie
badaly organy wyiszego szczebla 6ci5le do tego uprawnione posiadajqce daleko wiqkszq i

bardziej fachowq wiedzq w tym zakresie. Dlugotrwaty proces prowadzenia kontroli oraz brak
do chwili obecnej konkretnych wniosk6w Swiadczy o niezasadno6ci dalszego prowadzenia

kontroli, co ju2 wczeSniej sygnalizowal pozostalym czlonkom zespotu Kontrolnego Pan radny
ponadto zdaniem Pana radnego w przypadku, gdy Pani radna Krut-Horonziak podjqla siq

przeprowadzenia kontroli i byla jej gf6wna inicjatorkq to nie powinna siq teraz wycofywai i

sktadai rezygnacji, lecz przeprowadzii postqpowanie kontrolne do kodca.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinformowai, ie w tej sytuacji temat bqdzie

kontynuowany na kolejnym posiedzeniu, ponadto zdaniem Pana Przewodn iczqcego nale2y

zasiqgnqi opinii prawnej, co do dalszego prowadzenia postepowania w tej kwestii.

Ponadto Pan Przewodniczqcy poinformowat r6wnie2,2e pismem z dnia 18 marca br. Pani

radna Olga Krut-Horonziak zloiyla rezygnacjq z cztonkostwa w Komisji Rewizyjnej, kt6re

skierowala do Przewod niczqcego Rady Miasta oraz do wiadomo5ci Komisji.

Korespondencja w omawianych sprawach stanowi material protokolu z obrad.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef

Mazierski poinformowal, ie zamyka posiedzenie komisji.

No tym protok6l zokohczono.

.ir
spon. t.fldlL{o*sra anv.
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Lista obecnogci

posiedzenia Komisji Rewizyjnei Rady Miasta Wfocfawek w dniu 23 marca 2016r.

w Urzedzie Miasta Wloclawek pod przewodnictwem radnego Jdzefa Mazierskiego.

Czlonkowie Komisjl Rewlzyjnej:

Lp. lmiq i Nazwisko Funkcja w Komisji PTlPjr.-\ 
,'

1. J6zef Mazierski Przewodniczqcy Komisji

2. Jacek Bufawa Czlonek Komisji

3. Damian Chelminiak Czlonek Komisji
/_

4. Jarosfaw Hupalo Czlonek Komisji

5. Dariusz Jaworski Czlonek Komisji

b. Olga Krut-Horonziak Czlonek Komisji

,/-'t

7. Stanislaw Krzemieniewski Czlonek Komisji ,M,
8. Krzysztof Kukucki Czfonek Komisji

9. Krzysztof Kowalski Czlonek Komisji Kk-nl
10. Andrzei Pafuckl Czlonek Komisji

11. Katarzyna Zarqbska Czlonek Komisji

twpt*



Pnedstawlclele UrzQdu Mlasta i Gogcie

n

^

tp. lmlq I Nazwlsko Funkcla Podpls

1. Marek WoJtkowskl Prezydent Mlasta

2. Barbara Moraczewska Zastepca Prezydent

3. Magdalena Xorpolak-Komorowska Zastepca Prezydenta

4. Monlka Berger Zastepca Prerydenta

5. Janlna Radzlkolska Skarbnlk Miasta r/(
6. I uf^V,vtu4oUrrlc- \r.r'art1-.0 ,{\rf . ?t,rr'l- [Yc!o4on^^

;fr'!,i6li!"t" r qo ; l+etrJfl,. T"-^,
7.

8.

9.

10.
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Wloctawek 23.03.2016r.

RADA MIASTA
WTOCTAWEK

sprawozdanie wraz ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej z realizacji uchwaly Rady Miasta
wloclawek w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek

dotyczEcej spraw wtasno6ciowych w Sp6lce ,,Zieleri Miejska,,, w kt6rej gmina miasto
wiociawek posiada udzialy celu wyja(nienia czy nie doszto do niekorzystnego rozporzqdzania
majqtkiem gminnym.

Uchwalq NRlll/26/2014 z dnia 29.r2.20r4r Rada Miasta wloclawek zlecila przeprowadzenre
postQpowania kontrolnego Komisji Rewizyjne.i Rady Miasta wloclawek w zakresie dziatari
Prezydenta Miasta wloclawek zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi sp6tki Zieleri
M iejska sp6fka z.o.o .

Komisja Rewizyjna Rady Miasta wloclawek w dniu 13 stycznia 2015r w celu przeprowadzenia
wyzej wymienionej kontroli powolala Zesp6l Kontrolny w nastepujacym skiadzie:

Radna Olga Krut-Horonzia k-przewod niczqca zespolu.

Radny Jan usz Dgbczyriski-cztonek zespotu,

Radna Katarzyna Zarqbska- czlonek zespotu.

Przedmiot kontroli:

Dzialania Prezydenta Miasta wloclawek zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi sp6iki
Zielerrr Miejska sp6lka z.o.o .

Okres obietv kontrola:

lata 1994-2014

czynno6ci kontrolne przez wyiej wymieniony Zesp6t kontrotny przeprowadzone zostaly w
terminie od dnia 2 marca 2015r do 30 kwietnia 2015r. a nastqpnie przedluiono czynno6ci
kontrolne do 30 dnia czerwca 2o15r.o terminie kontroli oraz skladzie osobowym Zespotu
Kontrolnego powiadomiony zostai prezydent Miasta wloctawek w korespondencji znak
BR M.0012.7.4.2015 z dnia 19 stycznia 2o!sr.oraz korespondencji z dnia 28 kwietnia 2o1sr.
znak BRM.0O12.7.I4.z}fs

,"201$'ii.'j1 
@



Czynno6ci kontrolne prowadzone byly
stosowne upowa2nienia uprawniajqce
wydane przez Przewodniczqcego Rady

Rewizyjne.j Rady Miasta W{octawek.

przez czionk6w Zespolu Kontrolnego w oparciu o
do przeprowadzenia postQpowania kontrolnego

Mjasta Wloctawek oraz przewod n iczEcego Komisji

Z czynnoSci kontrolnych zesp6l Kontrolny sporzqdzii w 3-ch egz. ,,protok6l postQpowania
kontrolnego "datowany na dzieri 19.01.2016r. protok6i postqpowania kontrolnego zostaf
podpisany przez czlonk6w Zespolu Kontrolnego, na kt6rym widnieje data 5.02.2016r. r

przekazany Przewodn icz4cemu Komisji Rewizyjnej. w zdlqczeniu do niniejszego
sprawozdonia Protok6l zesporu Kontrcrnego z pneprowadzonej kontrori.
Zesp6i Kontrolny w punkcie V protokolu z postepowania Kontrolnego zawarl nastepuiqce
ustalenia i wnioski:

1. Zesp6t Kontrolny przyjat, 2e diagnozq podjqcia przeprowadzenia kontroli
wsp6ludzialowca tj. Gminq Miasto Wloclawek w Sp6lce ,zielen Miejska,,
reprezentowa ne go przez prezydenta Miasta byiy dzialania podiqte w latach 2010-2014,
kt6re przesqdzity o utracie udzial6w w sp6tce ,,Zieleri Miejska" przez GMW. stqd gl6wnym
obszarem prac Zespoiu byia analiza ksztattowania siq stosunk6w wiaicicielskich w sp6lce

2. Zesp6i Kontrolny pracowar w oparciu o dokumenty przekazane przez prezydenta
Miasta wloctawek. Analizuiqc zar6wno rata funkcjonowania sp6fki ,,Ziereri Miejska,,w
poszczeg6lnych jej okresach jak i charakter wsp6lnika bqdqcego przesqdzajqcym
kontrahentem sp6*ki stwierdzii istotne braki w zgromadzonej dokumentacji wsp6rnika tj.
GMW.

3. wi16d dokument6w, kt6rymi dysponowar Zesp6f Kontrorny przesylanych prezydentowi
M iasta przez Zarzqd Sp6iki ,,Zieleri Miejska " zar6wno, co do projekt6w uchwai
podejmowanych przez Radg Nadzorczq jak i Zgromadzenie Wsp6lnik6w Zwyczajne i

Nadzwyczajne, brak jest oryginal6w uchwal podjqtych przez Radg Nadzorczq jak i

Zgromadzenie Wsp6lnik6w. Tzw. ,,Sprawy R62ne,, zawierajqce korespondencje, dajq
Jednoznaczny obraz sa moogran iczen ia siq prezydenta Miasta odnoinie uczestniczenia w
posiedzeniach Zgromadzenia wsp6rnik6w. sukcesywna akceptacja wyra2ana przez
pelnomocnik6w zmniejszania udzial6w byfa jedynym przejawem aktywnosci GMW. Biorqc
pod uwagq,2e GMW byla przesqdzajqcym o istnieniu Sp6lki zleceniodawcq prac (zarzqo
cmentarzami komunalnymi, utrzymanie czystojci na znacznych obszarach miasta,
utrzymanie las6w komunarnych miasta) uderza brak aktywnoici o powierzony sp6ice
majatek GMW.

4. Projekty uchwal w zdecydowanej wiqkszodci
istotne jak uchwaly zmieniajqce umowq Sp6lki

nie zawieraly uzasadnie6, nawet tak
np. w zakresie pozbvcia sie orawa



5, Ustalanie stanowiska dla petnomocnik6w reprezentujqcych GMW w podejmowaniu
uchwal przez Radq Nadzorczq ina Zgromadzeniach Wsp6lnik6w mialy charakter
jednostronnej korespondenc.li do Prezydenta Miasta ze strony odpowiednich kom6rek
organizacyjnych w Urzqdzie Miasta d/s nadzoru wta jcicielskiego odnojnie zwolywanych
Zgromadzeri Wsp6lnikdw. Odnotowano jeden przypadek korespondencji prezydenta

Miasta z dnia 25 listopada 2014 roku do Biura NWip, na ieden dzieri orzed oosiedzeniem
Nadzwvczainvm Zgromadzeniem Wsp6lnik6w w dniu 28 listopada 2014 roku, podczas

kt6rego w projekcie porzqdku obrad ujqto uchwaiq o przymusowym umorzeniu wszystkich
44 udzial6w GMW. Pismo nie wyraiafo stanowiska odnodnie podjqcia takiej uchwaiy.
Miafo charakter iqdania ,, uszczeg6lowien ia" przez Dyrektora Biura jego negatywnego
stanowiska odnoinie celowoici i uzasadnienia Zarzqdu Sp6fki odnojnie podjqcia
przymusowego umorzenia udziai6w GMW.

5. Zesp6l Kontrolny stwierdza, 2e dzialania prezydenta Miasta w latach 2012-2014
ukierunkowane byiy na:

- celowe dzialania zmniejszajqce iloit udzial6w GMW w
Sp6tce,,Zieleri Miejska w rezultacie, kt6rych wia(cicielem
przejqcia ich przez pracownika UrzQdu Miasta tj. KatarzynQ

Chrzanowska zatrudnionq na stanowisku Dyrektora
Cmentarzy Komunalnych we Wiocfawku, do dnia objqcia
stanowiska Prezesa Sp6lki,,Zieleri Miejska",

' brak udzialu jak i brak ustanowienia pelnomocnik6w w
Zgromadzeniach Wsp6lnik6w ( nastqpujqcych po sobie dw6ch
Zgromadzed iw 2013 iw 2014 roku), co stanowiio prawny

argument do podejmowanych uchwat o przymusowym

wykupie udzial6w GMW,

- braku udziatu jak i brak ustanowienia pefnomocnika na

Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wsp6lnikdw w dniu 28

listopada 2Ol4 roku, podczas kt6rego przymusowo zostaly

umorzone 44 udzialy GMW w Sp6lce ,,Zieleri Miejska",

- glosowanie za niekorzystnymi zmianami w umowie sp6fki iw
podejmowanych uchwalach, za16wno przez przedstawiciela

GMW w Radzie Nadzorczej jak i przez pefnomocnik6w na

Zgromadzeniu Wsp6lnik6w

7. Nale2y podkreilii dzialania w interesie GMW w Sp6lce ,,Zieleri Miejska" podejmowane
przez Biuro Nadzoru Wla(cicielskiego i Przeksztalceri Urzqdu Miasta sygnowane przez b.

Dyrektora Biura slawomira Paldzierskiego i inspektora w Biurze Nadzoru wta6cicielskiego



i Przeksztalcei Joannq sochackq odnosnie celowo6ci przymusowego wykupu 44 udziaf6w
GMW.

8. Zesp5l Kontrolny uznaje, ie dzialania prezydenta Miasta Andrzeja paluckiego bqdqcego
w Sp6lce ,,Zieleri Miejska" jedno osobowym Zgromadzeniem Wsp6lnik6w
reprezentu.Jacym Gminq Miasto wloclawek, byly celowym izaplanowanym dzialaniem,
odnosnie podejmowanych niekorzystnych dla interes6w GMW uchwal Zgromadzenia
Wsp6lnik6w.

Zesp6l Kontrolny uznaje, ie zgromadzony materiaf i sformufowane powyiej zarzuty
w pelni uzasadniajq i sq podstawq o wniesienia pod obrady Rady Miasta Wfoclawek
uchwafy o skierowaniu do wfasciwej prokuratury w oparciu art.231.O 1-4k. w zwiazku I
art.12 kk. tj. dzialanie na szkodq interesu publicznego, zawiadomienia o moiliwoici
popelnienia przestqpstwa na szkodq majqtku miasta Wloclawek przez byfego
Prezydenta Miasta Andrzeje paluckiego.

w dniu 10 lutego 2015r. Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej pismem znak BRM.0012.7.r.2016
przekazal 3 egz. protokoiu wraz z zatqcznikami z przeprowadzonej kontroli Zespolu
Kontrolnego Prezydentowi Miasta Wtocfawek celem Dodpisania.

Prezydent Miasta Wloclawek po zapoznaniu siq z protokolem oraz ustaleniami iwnioskami
zespotu Kontrolnego przekazai w dniu 24.02.2016r pismem op|K.1712.1.2016 panu radnemu
J6zefowi Mazierskiemu Przewodniczqcem u Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wiociawek w 3-ch
egz. podpisany protok6l z przeprowadzonej kontroli zleconej Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek. Prezydent Miasta Wloctawek dr Marek Wojtkowski dokonal na ostatniej stronre
Protokotu z Postepowania Kontrolnego nastqpujEcE adnotacjq:

,,Przedmiot kontroli/okres i zakres kontroti/dotyczy okresu sprzed kadencji obecnego
Prezydenta Miosta wloclowek." podpis i pieczqtka prczydent Miasta dr Marek wojtkowski.

Prezydent Miasto wtoclawek nie skorzystdl z uprdwniert do zgloszenio pisemnych wyjainiei
lub zostrzeiefi przysluguiqcych Mu no mocy s ll7 ust. r i 2 stdtutu Miasto wloclawek do
ustdleri zowartych w protokole z kontrcti.

w dniu 14.03.2015 r. PrzewodniczEcy Komisji Rewizyjnej powziEf decyziq o zwolanru
posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23.03.2016r.

Naleiy odnotowai w niniejszym sprawozdaniu nastqpuiqcy fakt, i2 w tym2e dniu zwracal srq
kilkakrotnie ustnie do Przewod n iczqcego Komisji Rewizyjnej czlonek tej Komisji radny pan

Andrzej Patucki z proibq o udostepnienie kserokopii protokolu z przeprowadzonej kontroli.
Protok6i z przeprowadzonej. kontroli zostal udostgpniony panu radnemu Andrzeiowr
Paiuckiemu dopiero po podpisaniu przez prezydenta.

Pan radny Andrzej Palucki w dniu 15.03.2016r zlo2y! pismo - uwagi do protokolu z

postqpowania kontrolnego, przeprowadzonego w okresie od 5 marca 2015r do 19 stvcznra



2076 r. przez Zesp6{ Kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wloclawek. w zalqczeniu
pismo Pano radnego Andrzejo poluckiego.

Pismo Pan radny Andrzej Palucki przekazal do przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej Rady
Miasta wloclawek oraz do wiadomoici prezydenta Miasta wloclawek pana Marka
wojtkowskiego, Przewod n iczqcego Rady Miasta pana Jaroslawa chmielewskiego,
P rzewod n iczqcego Klubu Radnych Pis Pana Janusza Dqbczyriskiego, przewodniczqcq Klubu po
Pani Ewa Szczepariska, Przewodn iczqcego Klubu SLD pana Krzysztofa Kukuckiego.

Pismem z dnia 15.03.216r. znak. BRM oorz.7.7 .2016 do wszystkich czlonk6w Komisji
Rewizyjnej przesiano zaproszenie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu
23.03.2016r'dotaczajqc kserokopie protokofu z kontroli Zespoiu Kontrolnego oraz kserokopie
pisma Pana radnego Andrzeja paluckiego.

Maiqc na wzglqdzie paragraf 119.1statutu Rady Miasta wtocfawek przewodniczqcy Komisji
Rewizyjnej Pan radny J6zef Mazierski pismem z dnia 17 marca br. znak BRM.oo12.7.g.2016
zaprosit Pana Prezydenta Miasta wlociawek lub upowa2nianego przedstawiciela celem
zlo2enia ewentualnych wyjasnieri na posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 23.03.2076r gdzie
w punkcie 5 porzqdku obrad om6wiona zostanie analiza protokotu z przeprowadzon ego przez
zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej postepowania kontrolnego, w zakresie dzialari
Prezydenta Miasta wtoclawek, zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczEcymi sp6lki Zieleri
Miejska sp. z o.o, zleconego w drodze uchwaiy NR l/26/2014 Radv Miasta wloclawek z dnia
29.72.2074r oraz pisma z dnia 15.03.2016r pana Andrzeja patuckiego. Kopia niniejszego pisma
zostala przekazana Pani sekretarz Urzqdu Miasta Wieslawy Konopczyriskiej.

Podczas obrad w dniu 23 marca br. Komisja Rewizyjna dokonala analizy protokolu z
przeprowadzone go przez zesp6i kontrolny Komisji Rewizyjne.j postqpowania kontrolnego, w
zakresie dziafari Prezydenta Miasta wloclawek, zwiqzanego z wszelkimi sprawamr
dotyczqcymi sp6lki Zieleri Miejska sp. z o.o, zleconego w drodze uchwaiy Nr t/26l2014 Rady
Miasta wfoclawek z dnia 29 grudnia do realizacji Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wraz z

uwagami do protokofu wniesionymi w korespondencji z dnia 15 marca 201dr. przez radnego
Andrzeja Paluckiego, bylego prezydenta Miasta.

stosownie do zapis6w zawartych w 5 119 ust. 2 statutu Miasta wloctawek, uwzglqdniaiqc
material zgromadzony w powy2szej sprawie oraz ustalenia Zespolu Kontrolnego, Komisja
Rewizyjna w ramach zalecei pokontrolnych wnioskuje do Rady Miasta wloclawek o
wypracowanie stanowiska oraz podiqcie stosownych dzialari w ramach posiadanych
uprawnief wynikaiqcych z ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzqdzie gminnym oraz
statutu Miasta wloctawek, zmierzaiqcych do wyjaSnienia n ieprawidiowodci wskazanvch
w protokole pokontrolnym, w tym r6wnie2 zarzutu popetnienia przestqpstwa na szkodq
majEtku miasta Wloclawek przez bylego prezydenta Miasta Andrzeja paluckiego.



Powy2sze stanowisko czfonkowie Komisji Rewizyjnej podiqli jednomyilnie w drodze
p rzeprowadzo nego giosowania. Za jego podiqciem w przedstawionym brzmieniu glosowato 6
czfonk6w Komisii.

Zaiaczn iki:

1. Protok6l z postQpowania

2. Korespon dencja rad nego

kontrolnego Zespotu Kontrolnego,

Andrzeja Paluckiego z dnia 15 marca 2016r.


